

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Johann Held.

Held, Johann

Halle (Saale), 12.09.1708

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-209445](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-209445)

Joann. Heltz, Caspari Heltz, eccle-
 siensis Palaeo-Marchionis, die, qui di-
 citur Festus Paschae Joannis, qui et
 causa nominis impofiti, lumini huius
 seculi perituri donatus, sacris et inimi-
 ahis. Abate, huc occasione cupente
 à Patre primus, et quia Patris negotia,
 quae erant domestica, minus permil-
 tere videbantur sufficientibus mihi, filio,
 ingere ad pie parte Sanctae uiuenti
 adorationem, in Scholae Palae. huius
 temporis non parum florentes, missis,
 à Praeceptoribus, quorum Rector dicitur
 Grauius, Conrect. Schuler, Cantor, Librarius
 et Auditor, pro, quod flebile dictum,
 ad pietatem naufragorum incitatus est.
 Seinceps annos, in adsequens parentum
 amicorum suorum discessit in Scholam,
 quae floruit Palaeo-Brandenburgi, huius
 temporis Rectore Calpro, bono hirs, eni
 ditione praeditus eximia, ornatus, ibi
 annos fecit duos. Postea migravit
 in Gymnasium Frideric-fanfulanum Berl.
 eius Rector Ch. Lang. ibi per annos quatuor
 huius commoratus, cum alio ^{con} discipulo
 à uenerando Praeceptore in academiam
 Fridericianam Auditori causa conferre

